

JP Air Tech,  
Narvikvej 7,  
4900 Nakskov,  
Denmark.  
Att.: Christian Foersom

**Eurofins Product  
Testing A/S**  
Smedeskovvej 38  
DK-8464 Galten

**Telefon 70 22 42 76**  
**Telefax 70 22 42 75**  
**eurofins@eurofins.dk**  
**www.eurofins.dk**

**Date**

April 26<sup>th</sup> 2018

**Your ref**

REACH declaration

**Our ref**

392-2018-00152900

### **REACH Declaration of Conformity**

JP Air Tech has asked Eurofins Product Testing to conduct an assessment of their suppliers' raw materials documentation of cellulose and polyester based materials, as well as aluminum coating, nanofiber, flame retardant, PTFE membrane and oleo / hydrophobic treatments. This should be done with the objective of demonstrating compliance with Regulation (EC) No. 1907/2006 regarding REACH.

According to the suppliers, the amount of SVHC substances in these materials is  $\leq 0.1\%$  (w/w)

Based on information provided by the raw material supplier, we declare that the products comply with the REACH Regulation on the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals (REACH), which has been in force since 18 December 2006, establishing a European Chemicals Agency and amending the Directive 1999/45/EC.

### **REACH Konformitätserklärung**

JP Air Tech hat Eurofins Product Testing aufgefordert eine Bewertung der von ihren Lieferanten bezogenen Rohstoffdokumentation, von Zellulose und Polyester basierten Materialien, sowie Behandlungen mit Aluminium-Beschichtung, Nanofasern, Flammschutzmittel, PTFE-Membrane und Oleo / Hydrophobische Behandlungen, durchzuführen. Dies soll mit der Zielsetzung geschehen die Konformität mit der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 bezüglich REACH nachzuweisen.

Den Lieferanten zufolge ist die Menge an SVHC-Stoffen in diesen Materialien  $\leq 0,1\%$  (w / w).

Basierend auf den Angaben des Rohstofflieferanten erklären wir, dass die Produkte, in Übereinstimmung mit der seit dem 18 Dezember 2006 gültigen REACH Verordnung über Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH), zur Etablierung einer Europäischen Chemikalienagentur und zur Ergänzung der Richtlinie 1999/45/EG.



Katrine Nørrelund  
M.Sc., PhD Biology